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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 5. februar 2013 stil-
let følgende spørgsmål nr. SUU 379 (Alm. del) til ministeren for sundhed og fo-
rebyggelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mar-
tin Geertsen (V).

Spørgsmål nr. SUU 379:
’’Vil ministeren oplyse, om Region Midtjylland har tilstrækkelig kapacitet - her 
tænkes på de nødvendige kliniske støttefunktioner, patienthotel m.v. - til årligt 
at kunne modtage op mod 1800 patienter til protonbehandlinger? I benægten-
de fald bedes ministeren oplyse, hvad det vil koste at udbygge til den nødven-
dige kapacitet, samt om der allerede er - og i givet fald hvornår det forventes -
afsat økonomiske midler til denne udbygning og af hvem?”

Svar:
Som led i den videre proces er der som nævnt i tidligere besvarelser igangsat 
udarbejdelsen af en strategisk business case. Her i vil ovenstående forhold 
også overordnet blive belyst med henblik på at tilvejebringe et fyldestgørende 
beslutningsgrundlag.

Med venlig hilsen
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